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SPOTKANIE WIGILIJNO-NOWOROCZNE
W KOLE FABRYCZNA ZWIĄZKU SYBIRAKÓW we

WROCŁAWIU /10.01.2024 roku/

10.01.2024 –  odbyło się Spotkanie Wigilijno-Noworoczne Członków Koła
Fabryczna Związku Sybiraków wraz z  zaproszonymi gośćmi przed Ołtarzem
Matki Bożej Królowej Polski oraz w Złotnickim Centrum Spotkań u ks. Andrzeja
Pańczaka  /Wrocław-Złotniki,  ul.  Wielkopolska  3-5/.   Ze  względu,  że  panuje
COVID, nie dzieliliśmy się opłatkiem!

Powitanie Uczestników Spotkania… 

Do uczestnictwa w naszym Spotkaniu, podsumowujący rok 2023 zaprosiliśmy
obok naszych Członków Sybiraków następujące osoby, które współpracują z
nami  Sybirakami  na  różnych  płaszczyznach  naszego  życia.  Serdecznie  Im
dziękujemy za przyjęcie zaproszenia i uczestnictwo! Są to:

-  P.  Marek  KOSENDIAK  /w  zastępstwie  p.  Antoniny  KUŻAJ/  ze
STOWARZYSZENIA PAMIĘĆ ZESŁAŃCOM SYBIRU, które organizuje spotkania
patriotyczno- religijne przy ul. Wittiga 10 /Golgota Wschodu/; 

- P. Magdalenę SZYMEROWSKĄ – dalej organizującą spotkania nas Sybiraków 
z uczniami;

- P. Małgorzatę KORONKIEWICZ-HUPAJŁO z FUNDACJI WSPÓLNOTA 
POKOLEŃ – w tym roku niosącą pomoc Ukrainie – nie mogła uczestniczyć;

-  P.  Teresę MOLĘDĘ z SP nr 95 z częścią Grona Pedagogicznego /pp.  Ewa
SYJUD ONACKA i Wioletta KOCIK/ i wspaniałym CHÓREM – którego jeszcze
dzisiaj będziemy podziwiać;

- P. Kamillę JASIŃSKĄ z CENTRUM KULTURY ZAJEZDNIA – autorki książek o 
miejscach pamięci Sybiraków;
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- P. Dominika ROZPĘDOWSKIEGO ze STOWARZYSZENIA ODRA – NIEMEN nie 
był obecny;

-  P.  Ryszarda  JANOSZA  –  Prezesa  Sybiraków  na  DOLNYM  ŚLĄSKU  /z
wiceprezesami  pp.  EUGENIUSZEM  i  ROMANEM  –  nie  byli  obecni/  oraz  p.
JOLANTĄ:

- Ks. Andrzeja PAŃCZAKA z PANIAMI /JOLANTĄ I JOANNĄ/ ze ZŁOTNICKIEGO
CENTRUM SPOTKAŃ;

- Ks. prof. dra. Hab. Franciszka GŁÓDA – naszego Kapelana - Sybiraków – lecz
jest  chory  i  prosił  o  przekazanie  nam  wszystkim  życzenia  –  „Przeżycia
szczęśliwie 2024 roku w zdrowiu, szczęściu i z Panem Bogiem”;

UROCZYSTOŚĆ ODBYŁA SIĘ W TRZECH CZĘŚCIACH:

W PIERWSZEJ – przy Ołtarzu Matki Bożej Królowej Polski, oddaliśmy hołd: 

- wszystkim Sybirakom, którzy zginęli na terenie ZSRR i po powrocie do kraju,

-  Żołnierzom – Sybirakom co walczyli  o Polskę w trakcie II  w.  św. i  po niej
poczynając od Monte Casino /Armia gen. Władysława Andersa/ i Lenino /1 WDP
płk. Zygmunta Berlinga/– wychodząc z ZSRR i idąc różnymi szlakami bojowymi
do Polski!;

-  wojom, rycerzom i zwykłym Polakom co walczyli  o Polskę i  o Niepodległą
Polskę od księcia Mieszka I, w różnych bitwach, wojnach, powstaniach, itp. aż
do dnia dzisiejszego!

Modlitwa w intencji zmarłych Sybiraków i Polaków, którzy zginęli w obronie
naszej Ojczyzny-Polski /na przestrzeni wieków/. Prowadzi proboszcz Parafii

Najświętszej Maryi Panny Różańcowej: ks. Andrzej PAŃCZAK
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Zapalone znicze ustawiamy przed Urnami w kolumbarium i ołtarzem Matki
Bożej Królowej Polski

Kwiaty składa p. Marek, a zanim delegacja SP nr 95

„PAMIĘTAMY O BOHATERACH NASZEJ OJCZYZNY”
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W  DRUGIEJ  –  w  Sali  Widowiskowej.  Prezes  Koła  Fabryczna   przywitał
wszystkich Uczestników spotkania /ze względu na warunki  atmosferyczne –
zimno/,  przedstawił  w ogólnym zakresie działalność Koła w 2023 roku – na
podstawie  slajdów.  Pierwsze  półrocze  jest  przedstawione  na  stronie
internetowej:  KOŁO  WROCŁAW  FABRYCZNA  ZWIĄZEK  SYBIRAKÓW  POD
DATĄ: 01.07.2023. Podsumowanie roku 2023 ukaże się wkrótce.
Ponadto głos zabrali: 
- p. Ryszard Janosz – Prezes Zarządu Oddziału Wrocław /Przedstawił ogólny
zarys działania nas Sybiraków i główne przedsięwzięcia w 2024r./;
- p. Marek Kosendiak – krótko wspomniał na temat działalności Stowarzyszenia
Pamięć Zesłańców Sybiru, ofiarując pomoc np. w budowie „Płaskorzeźby”. 
-  p.  Kamilla  Jasińska  rozprowadziła  książeczkę  na  temat:  „Wrocławscy
Sybiracy – rola Sybiraków w kształtowaniu życia społecznego w powojennym
Wrocławiu”,  jak  również  przekazała  informację  i  zaprosiła  na  spotkanie
19.01.2024 r.  w temacie:  „BURGWEIDE – NIEMIECKI OBÓZ PRZEJŚCIOWY I
OBÓZ PRACY. Miejsce – Ludzie – Pamięć”!
Tutaj,  Szkoła Podstawowa nr  95 – przygotowała bardzo ciekawe jasełka.  Tą
drogą serdecznie dziękuje nie tylko Pani Teresie MOLĘDZIE /Dyrektor Szkoły/
ale również Paniom: Wioletcie Kocik i Ewie Sydut-Onacka – opiekunkom Chóru
Szkolnego. Dzieciom i Młodzieży szkolnej należą się osobne podziękowania za
Ich  zaangażowanie,  chęci,  nie  tylko  w  przedstawieniu  jasełkowym,  ale  i  w
bezpośredniej rozmowie – poznania ludzi. Serdecznie dziękujemy!
Drugą część zakończyliśmy wspólnym odśpiewaniem Hymnu Sybiraków!

Uczestnicy w trakcie zajmowania miejsc …

Dzieci i Młodzież w trakcie przedstawienia…Chór liczył 21 osób
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Podziękowania za zaproszenie Chóru SP nr 95 i złożenie Sybirakom
 i Uczestnikom Spotkania życzeń noworocznych przez młodzież…

W trakcie Hymnu Sybiraków

W TRZECIEJ – Organizatorzy zaprosili na skromny posiłek do Sali Biesiadnej.
W czasie, którego – rozmowy dotyczyły nie tylko o „Przeszłości”, ale głównie
„Teraźniejszości” i „Przyszłości”... 
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Ogólny widok na Salę Biesiadną

„Stół zaproszonych Gości i Sybiraków”
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„Stół uczniów SP nr 95”

„Stół Sybiraków”
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W trakcie spotkania zbieraliśmy datki na „Płaskorzeźbę”. Uzbieraliśmy 1250 zł,
za które w imieniu Zarządu Koła Fabryczna serdecznie dziękuję. Konto: 30 1090
1522 0000 0000 5201 9067 z dopiskiem: Koło Fabryczna PŁASKORZEŹBA. KRS:
0000029955! Zapraszam do wpłacania i dziękuję!

Na  tym  Spotkanie  Wigilijno-Noworoczne  zakończyliśmy.  Wszystkim
uczestnikom tę drogą serdecznie dziękuję za przybycie, za pamięć, za pomoc –
szczególnie dla osób starszych, jak i potrzebujących! 

Zamiast zakończenia, niech będzie email od Pani Teresy Molędy – Dyrektor SP
nr 95, o następującej treści…

Dzień dobry!

Dziękuję  serdecznie  w imieniu  uczniów i  moich nauczycieli  za  zaproszenie.
Wspaniały  poczęstunek,  cudowna  atmosfera  na  corocznym  spotkaniu
wielopokoleniowym, to mnóstwo pięknych wrażeń i przeżyć zarówno dla nas
dorosłych jak  i  dzieci.  Myślę,  że  dzięki  Państwa gościnności  wychowujemy
razem  młode  pokolenie  w  duchu  szacunku  i  dumy  z  naszej  przeszłości  i
tradycji. Jesteśmy wdzięczni Państwu za to, że nasza szkoła jest zawsze mile
widziana  i  uwzględniana  w  kalendarzu  Waszej  działalności.  Pozdrawiam
serdecznie i życzę zdrowia oraz nieustającego optymizmu, którym dzielicie się
z innymi. Teresa Molęda

 „Sukces to idący od porażki do porażki bez utraty
entuzjazmu”

Winston Churchill

Opracował
Antoni Tunkiewicz

Koło Fabryczna
we Wrocławiu

/atuna24@go2.pl/
12.01.2024r.
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